## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 鋼獎 Bronze Award

公共及社區服務

**Public and Community Services** 



醫院管理局 — 九龍西醫院聯網 (明愛醫院、葵涌醫院、北大嶼山醫院、 瑪嘉烈醫院、仁濟醫院)

Hospital Authority – Kowloon West Cluster (Caritas Medical Centre, Kwai Chung Hospital, North Lantau Hospital, Princess Margaret Hospital, Yan Chai Hospital)

透過不斷提升對環保的關注及應用能源效益 設備,九龍西醫院聯網在節能及減廢活動 均取得優異成績。在提供優質醫療服務的 同時,聯網內各醫院亦積極宣傳環保意識, 竭力帶領同事一起於醫院內締造綠色環境。

With continuous increase of environmental awareness and adoption of energy efficient equipment, Kowloon West Cluster (KWC) has achieved remarkable results in energy saving programmes and waste reduction activities. In parallel with the provision of quality medical service, the Hospitals in KWC also actively promulgate green messages and strive to lead their staff to create a green environment in the hospitals.



在瑪嘉烈醫院實行減少廚餘計劃,不會主動提供 騰食給所有外科病房的新入院病人,並提醒病人和 親屬如自備膳食應預先通知病房職員,以免浪費 食物。

Launching food waste reduction programme in Princess Margaret Hospital by defaulting no meal for new cases in surgical wards and reminding patients and relatives to notify ward staff in advance if they have brought their own meal to avoid food waste.



在幕牆安裝遮擋陽光裝置和雙層玻璃裝置,以減少 熱能滲透進入建築物,從而達致節能效果。

Installing sun-shading devices and double glazing devices at the curtain wall to reduce heat infiltration into the buildings and achieve energy conservation.



透過更換或優化超過十部升降機・包括安裝發光二極 管燈、可變壓控制器和電源再生功能,以節省能源。 Replacing or upgrading over 10 lifts by installing LED lights, variable voltage controller and power regenerative functions to

achieve energy saving.